
Statutární město Ostrava 
městský obvod Michálkovice 
zastupitelstvo m ěstského obvodu  

Zápis  

 
 

Zápis 
průběhu 2. zasedání zastupitelstva m ěstského 
obvodu 
konaného dne 18.12.2014 
 
Místo konání:  zasedací místnost 

Předsedající:  Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno:  12 členů zastupitelstva 

zástupci městských obvodů 

ředitelé podniků 

zástupci odborů 

ostatní 

(viz. prezenční listina) 

Omluveni:  3 členové zastupitelstva 

Neomluveni:  / 

Zahájení:  17:00 h 

Přestávka:  / 

Ukon čení:  18:00 h 

Zapisovatel:  Ing. Helena Kollárová 

 
 

 

Přehled materiál ů, které byly z projednávání odloženy:  

Číslo materiálu  Věc 

 

Přehled materiál ů, které byly z projednávání staženy:  



Číslo materiálu  Věc 

 

Přehled písemností p ředložených p římo na jednání:  

ZMOb/0017/14 - Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

ZMOb/0022/14 – Úprava rozpočtu 

ZMOb/0023/14 – Poskytnutí účelové dotace TJ FC Slavia Michálkovice 
  

 
 
Složení slibu 
Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval člena zastupitelstva Ing. Jana 
Peterka ke složení slibu.  

 

Materiál č. ZMOb/0014/14 

Schválení programu zasedání 

Starosta městského obvodu seznámil členy zastupitelstva s aktualizovaným programem 
jednání a navrhl zařadit materiál ZMOb/0022/14 za materiál ZMOb/0018/14 a oba tyto 
materiály projednat současně. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0012/ZMOb-Mich/1418/2 

 

Materiál č. ZMOb/0015/14 

Určení ověřovatelů zápisu 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: pan František Bolfík a paní Eva Ondrušková. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 10, proti 0, zdržel/lo se 2. 

Bylo přijato usnesení č. 0013/ZMOb-Mich/1418/2 

 

Materiál č. ZMOb/0016/14 

Zpráva ověřovatelů zápisu 



Ověřovatelé zápisu ověřili zápis z 1. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Michálkovice 
bez připomínek. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0014/ZMOb-Mich/1418/2 

 

Materiál č. ZMOb/0017/14 

Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

Starosta městského obvodu přednesl zprávu o činnosti orgánů městského obvodu, ve které 
informoval přítomné o práci rady městského obvodu, volnočasových a kulturních akcích. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0015/ZMOb-Mich/1418/2 

 

Materiál č. RMOb/0042/14 

Jednací řád výborů Zastupitelstva městského obvodu Michálkovice 

Bez připomínek. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0016/ZMOb-Mich/1418/2 

 

Materiál č. RMOb/0043/14 

Jednací řád Zastupitelstva městského obvodu Michálkovice 

Starosta městského obvodu upozornil na dvě zásadní změny: 

1) Zrušení návrhové komise 
2) Doručování materiálů zastupitelům městského obvodu 

Bez připomínek. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0017/ZMOb-Mich/1418/2 

 



Materiál č. ZMOb/0018/14 

Rozpočet 2015 

Tento materiál byl sloučen s materiálem ZMOb/0022/14 „Úprava rozpočtu 2015“ a o obou 
materiálech bylo hlasováno současně.  

František Bolfík, doporučil zastupitelstvu městského obvodu za Finanční výbor, schválení 
rozpočtu 2015.  

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0018/ZMOb-Mich/1418/2 

 

Materiál č. ZMOb/0022/14 

Úprava rozpočtu 2015 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0019/ZMOb-Mich/1418/2 

 

Materiál č. ZMOb/0019/14 

Záměr prodeje části pozemku p.č. 506/2 v k.ú. Michálkovice 

Starosta městského obvodu předal slovo Ing. Vladimírovi Kozlovi (garant materiálu), který 
zastupitele seznámil s obsahem materiálu. 

Dagmar Illichmannová vznesla dotaz, zda nebude chtít městský obvodu v daném úseku 
rozšiřovat cestu a chtěla více specifikovat předmětný pozemek. 

Ing. Vladimír Kozel odpověděl, že v daném úseku neplánuje městský obvod rozšiřovat 
stávající komunikaci a upřesnil podrobnosti o pozemku. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0020/ZMOb-Mich/1418/2 

 

Materiál č. ZMOb/0020/14 

Záměr prodeje pozemku p.č.st. 969 v k.ú. Michálkovice 



Starosta městského obvodu předal slovo Ing. Vladimírovi Kozlovi (garant materiálu), který 
zastupitele seznámil s obsahem materiálu. 

Bez připomínek. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0021/ZMOb-Mich/1418/2 

 

Materiál č. ZMOb/0021/14 

Záměr prodeje části pozemku parc. č. 614/12 v k. ú. Michálkovice 

Starosta městského obvodu předal slovo Ing. Vladimírovi Kozlovi (garant materiálu), který 
zastupitele seznámil s obsahem materiálu. 

Dagmar Illichmannová: Zda má žadatel povolené parkovací stání. Městský obvod může dané 
parkovací stání využít pro občany, nebo rozšířit chodník. Prodej daného pozemku se paní 
Illichmannové nelíbí. 

Ing. Vladimír Kozel: Už před několika lety jsme zvažovali, zda má daný pozemek pro 
městský obvod význam. Parkovací stání zasahuje pouze na cca 13 m2 do pozemku v majetku 
městského obvodu. Tuto část pozemku nebudeme potřebovat ani, když se bude dělat 
revitalizace Čs. armády. 

Dagmar Illichmannová: V tom případě nám to tady předveďte, když to nebude bránit při 
revitalizaci, že nám to nebude potom chybět. 

Ing. Vladimír Kozel: Musely by se přichystat podklady, které na zasedání momentálně nejsou.  

Zdeňka Muchová: Pokud by došlo k revitalizaci, opravdu zde nebude chybět kousek toho 
pozemku? Když jdu kolem, tak dané parkoviště je přímo u chodníku. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: Záleží na tom, zda budeme chtít rozšiřovat šířku chodníku v tomto 
jediném úseku, protože jinde se šířka zvětšovat nebude. Problém také je, že parkovací stání je 
pouze z malé části na našem pozemku. Kdyby bylo celé parkovací stání na našem pozemku, 
tak se bavíme o něčem jiném. Jako městský obvod nemůžeme dovolit občanům parkovat na 
daném stání, protože parkoviště zabírá pouze malou část našeho pozemku. Prodeji předchází 
ještě schválení zastupitelstvem města Ostravy a následně i zastupitelstvem městského obvodu. 

MUDr. Pavel Piatkovský: Nepotřebuje uzavřít smlouvu o věcném břemeni, že má příjezd přes 
chodník v majetku městského obvodu? 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: Příjezdů přes chodníky k nemovitostem je velice mnoho a záleží 
na tom, co se s tím dá udělat. Daná záležitost se dá ošetřit v kupní smlouvě, případně jiným 
instrumentem, ale to je až ta druhá fáze schvalování. Také si můžeme zajistit předběžné 
souhlasy pro potřebu revitalizace či jiných oprav stávajícího chodníku. 



 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 1, zdržel/lo se 2. 

Bylo přijato usnesení č. 0022/ZMOb-Mich/1418/2 

 

Materiál č. ZMOb/0023/14 

Poskytnutí účelové dotace TJ FC Slavia Michálkovice 

Bez připomínek. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0023/ZMOb-Mich/1418/2 

 
 

Organizační záležitosti 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu 

MUDr. Pavel Piatkovský: V minulém období jsme řešili dopravní značení IP 25a (Zóna 
s dopravním omezením) s dodatkovou tabulí s textem „MIMO VOZIDLA S POVOLENÍM 
INTEGROVANÉHO VÝJEZDOVÉHO CENTRA“. Jak je to teď vyřešené? 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: Předmětné dopravní značení bylo povoleno městský obvodem 
v roce 2008. 

MUDr. Pavel Piatkovský: Proč jim daný pozemek nepronajímáme, ať z toho také něco 
máme? Oni to mají jenom tak? 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: Pozemek je využíván složkami záchranného integrovaného 
systému.  

Ing. Helena Kollárová: Městský obvod vlastní jenom část pozemku pod parkovištěm. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: Podíváme se na možné řešení stávající situace. 

Ing. Jiří Kašpárek: Je to vůbec náš pozemek? Technické služby jsou již v k. ú. Slezská 
Ostrava. 

Ing. Helena Kollárová: Parkoviště je umístěno na dvou pozemcích, z nichž jeden se nachází 
v k. ú. Slezská Ostrava a jeho správa nebyla svěřena městskému obvodu Michálkovice. 



______________________ 

Eva Ondrušková: Chtěla jsem poděkovat zastupitelům za schválení převodu finančních 
prostředků na dovybavení herních prvků. Za děti děkuji a doufám, že vše dobře dopadne. 

______________________ 

Zdeňka Muchová: Naproti bývalému kinu Slezan je obchůdek, určitě víte, o který se jedná. 
Co se týká zákazu konzumace alkoholických nápojů, mi bylo sděleno, že stačí zavolat 
městskou policii a oni přijedou. Takovéto řešení nemá žádný smysl. Když policie přijede, 
vběhnou do obchodu. Tímto úsekem se nedá vůbec procházet. Je tam stále skrumáž opilců, 
kteří popíjejí pivo, víno a je tam také strašný zápach. Konzumenti chodí na záchod za danou 
nemovitost a je to něco strašného. Já nevím, co by se s tím dalo dělat, ale volat městskou 
policii nemá smysl. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: Zkusíme se obrátit na jiné instituce, které by mohly postihnout 
prodejce. 

Zdeňka Muchová: Prodávající tam sice má ceduli a myslí si, že je z obliga, ale ta nic neřeší. 
Pokud jim prodejce prodává alkoholické nápoje, které pijí na stojáka venku, ať je za to také 
nějak postihnut prodejce, nebo ať si je nechá uvnitř a zřídí jím tam toaletu.  

Ing. Vladimír Kozel: Již i Ing. Chrobáček si na danou situaci stěžoval a městský obvod na 
prodejce apeloval. Prodejce vypsal pouze již zmíněnou ceduli a chvíli vypadalo, že to trochu 
zabralo, ale vidím, že se to vrátilo do starých kolejí. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: Obrátíme se na jiné instituce a budeme věřit, že další orgány 
nebudou tak bezmocné. 

_____________________ 

Eva Ondrušková: Na základě dotazů občanů se chci zeptat, kdo má pronajatou hospodu na 
hřišti. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: Hřiště není v majetku městského obvodu, takže neovlivníme, 
komu se daná nemovitost pronajme. 

Eva Ondrušková: Občané si stěžují, že tam je příliš velký hluk do pozdních večerních hodin a 
že se zde prodávají alkoholické nápoje nezletilým osobám. S takovýmto dotazem se na mě 
obrátili občané, já sama skutečnost neznám. Chci se zeptat, zda to nemůže nějaká naše komise 
zkontrolovat a poté to předat dál. Dále se na mě obrátili občané z naší ulice, kde je pronajatý 
pozemek, na kterém jsou umístěny vraky (černá skládka). Co s tím? Může to tam mít? 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: Prověříme danou záležitost. 

Ing. Vladimír Kozel: Není tam nic pronajaté, je to načerno vydlážděná plocha a daný 
pozemek není v majetku městského obvodu. 

 



Diskuse – Různé 

 

Závěr 

Starosta městského obvodu popřál členům zastupitelstva pěkné vánoce a ať se daří v příštím 
roce a zasedání ukončil. 

 

 

Usnesení z 2. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0012/ZMOb-
Mich/1418/2 do č. usnesení 0023/ZMOb-Mich/1418/2 a výsledky hlasování jsou nedílnou 
součástí tohoto zápisu. 

 
 

Ověřovatelé zápisu: 

 

František Bolfík ……………………………………. 

 

 

Eva Ondrušková …………………………………. 

 

 

 
  

 

zapisovatel/ka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 
 


